
Protokół nr 20/2019 

posiedzenia Komisji Komunalnej 

Rady Miasta Luboń 

z dnia 11.12.2019r. 

 

Komisja Komunalna rozpoczęła posiedzenie o godz. 17:00. 

Miejsce: Sala sesyjna, pok. Nr 208. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Komisji Komunalnej, pan Andrzej Okupniak stwierdził prawomocność 

posiedzenia, quorum. 

Obecność zgodnie z listą obecności Komisji Komunalnej (zał. nr 1). 

W posiedzeniu Komisji Komunalnej uczestniczyło dziesięciu (10) członków Komisji. 

Nieobecna: Radna, Dorota Franek. 

 

Oprócz członków Komisji w posiedzeniu uczestniczyli:.  

- Zastępca Burmistrza Miasta, Michał Popławski, 

- Dyrektor Biura Majątku Komunalnego, pani Henryka Grygier, 

- Pełniąca obowiązki kierownika Wydziału Planowania, Rozwoju i Ochrony Środowiska 

Urzędu Miasta, pani Anna Wieczorek; 

- Były kierownik Wydziału Planowania, Rozwoju i Ochrony Środowiska Urzędu Miasta, pan 

Hubert Prałat; 

- Projektantka, pani Małgorzata Kasprzak i pracownik Wydziału Planowania, Rozwoju i 

Ochrony Środowiska Urzędu Miasta Luboń, pani Magdalena Domek; 

- Kierownik Wydziału Spraw Komunalnych UM, pan Mateusz Olejniczak; 

- Pracownik Urzędu Miasta Luboń: Dominika Kędziora, pracownik Biura Rady. 

 

Dalej Przewodniczący Komisji Komunalnej, pan Andrzej Okupniak zaproponował 

porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wolne głosy i wnioski mieszkańców. 

3. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Luboń Centrum” – etap 2. 



4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta 

Luboń na 2019 rok. 

5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Luboń na lata 2019-2029. 

6. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwały w sprawie ustalenia wykazu i 

planu finansowego wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

oraz ustalenia ostatecznego terminu ich dokonania. 

7. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Luboń na 

2020 rok. 

8. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2020-2030. 

9. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wysokości stawek za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych Miasta Luboń. 

10. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLV/337/2018 Rady 

Miasta Luboń z dnia 19 kwietnia 2018 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Wielkopolskiemu zmienionej uchwałą nr L/383/2018 Rady Miasta 

Luboń z dnia 11 października 2018r. 

11. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Burmistrza Miasta Luboń w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres do 

roku. 

12. Wnioski do KK. 

13. Wolne głosy i wnioski radnych. 

14. Podsumowanie pracy komisji w roku 2019. 

15. Plan pracy Komisji Komunalnej na rok 2020. 

16. Przyjęcie protokołu z posiedzenia KK nr 16/2019. 

17. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 2. 

Nie było. 

 

Ad 3. 



Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Luboń 

Centrum” – etap 2 przedstawili Zastępca Burmistrza, Michał Popławski i pracownicy Wydziału 

Planowania, Rozwoju i Ochrony Środowiska Urzędu Miasta Luboń.: 

Przystąpiono do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Luboń Centrum” 

– etap 2, zwanego dalej planem, na podstawie uchwały Nr XLI/315/2018 Rady Miasta Luboń z dnia 1 

lutego 2018 r. 

Opracowanie nowego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miało na celu zmianę 

ustaleń planu w zakresie wskaźników zabudowy oraz parametrów układu komunikacyjnego z 

jednoczesnym wprowadzeniem nowych uregulowań dostosowanych do zamierzeń inwestycyjnych i 

zapisów Studium. 

 

Dyskusja: 

Radny Marek Samulczyk wyraził opinię, że uwagi zaakceptowane przez Burmistrza też 

powinny być radnym przedstawione, nie tylko te odrzucone. Radni powinni mieć wiedzę, na 

czyj wniosek dana zmiana została wprowadzona i jaka była argumentacja. 

 

Pan Hubert Prałat i pani Anna Wieczorek: Radnemu próbowano wytłumaczyć, że część 

wniosków i uwag, które wpłynęły w sprawie zagospodarowania przedmiotowego terenu 

wpływały na przestrzeni lat. Część z nich została uwzględniona już na etapie Studium, zatem 

nie musiały się pojawiać na etapie sporządzania planu miejscowego, co wynika z wymogu 

zgodności planu ze Studium. Zatem zainteresowani mogli, ale nie musieli powtarzać 

wniosków. 

 

Radna Magdalena Woźniak zapytała, czy Powiat jest zainteresowany przejęciem ulicy 

Żabikowskiej i uznaniem jej jako drogi powiatowej 

 

Pan Hubert Prałat: Z doświadczenia wynika, że mogłoby mieć to miejsce dopiero po 

uregulowaniu stanu prawnego drogi.  

 

Radna Monika Nawrot zapytała, jakie było podejście Miasta jeśli chodzi o szerokość dróg?. 

 

Pani Anna Wieczorek: Większość dróg to pas 10-metrowy, z wyjątkiem ul. Brzechwy 

(zawężenie) i ul. Południowej, ale ma minimum dla drogi zbiorczej. 

 



Radny Piotr Izydorski zapytał, czy będzie możliwość lokalizacji jednej inwestycji na obu 

terenach jednocześnie? (jedna działka dwa przeznaczenia oznaczone 4U i 1US). 

 

Pani Anna Wieczorek: Tak, zgodnie z pozostałymi ustaleniami planu. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, a Zastępca Burmistrza Michał Popławski ubolewał, że 

na Komisji, na której obecni byli prawie wszyscy pracownicy Wydziału Planowania, były 

kierownik, który pofatygował się przyjechać z Mosiny, radni tak naprawdę nie podjęli dyskusji. 

Uznał to za mało poważne. Żałował, że nie uszanowano czasu ludzi, których Burmistrz poprosił 

o przygotowanie dokumentów i udział w kilkugodzinnej Komisji. Ponadto przypominał, że to 

Komisja powinna być miejscem rozmów, wyjaśnień i rozwiązywania wszelkich wątpliwości, a 

nie sesja Rady. 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowali: 

 

• Za – 8 osób (Anna Bernaciak, Andrzej Okupniak, Piotr Izydorski, Paweł Krzyżostaniak, 

Magdalena Woźniak, Iwona Kaczmarek, Bogdan Tarasiewicz, Teresa Zygmanowska), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymały się od głosu – 2 osoby (Monika Nawrot, Marek Samulczyk). 

Nieobecna: Dorota Franek. 

 

Komisja Komunalna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Ad 4. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2019 rok 

przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał Popławski, w zakresie taboru. 

Dochody budżetu zmniejszono o kwotę 3.053.250,00 zł do kwoty 162.274.646,61 zł. 

Wydatki budżetu zmniejszono o kwotę 3.053.250,00 zł do kwoty 175 923 837,29 zł. 

 

Radny Marek Samulczyk zapytał, czy zwiększy się też częstotliwość kursów, w kontekście 

zwiększonych środków finansowych na kolej metropolitalną?. 



 

Pan Mateusz Olejniczak, kierownik Wydziału Spraw Komunalnych odpowiedział 

radnemu, że częstotliwość kursów się nie zwiększy, pozostanie na poziomie roku ubiegłego, tj. 

szesnaście (16) par kursów w ciągu doby. 

 

Na tym dyskusję zakończono. 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowali: 

 

• Za – 8 osób (Anna Bernaciak, Andrzej Okupniak, Piotr Izydorski, Paweł Krzyżostaniak, 

Magdalena Woźniak, Iwona Kaczmarek, Bogdan Tarasiewicz, Teresa Zygmanowska), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymały się od głosu – 2 osoby (Monika Nawrot, Marek Samulczyk). 

Nieobecna: Dorota Franek. 

 

Komisja Komunalna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Ad 5. 

Projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na 

lata 2019-2029 przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał Popławski. 

 

Zmiany WPF były odzwierciedleniem zmian w budżecie Miasta. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowali: 

 

• Za – 8 osób (Anna Bernaciak, Andrzej Okupniak, Piotr Izydorski, Paweł Krzyżostaniak, 

Magdalena Woźniak, Iwona Kaczmarek, Bogdan Tarasiewicz, Teresa Zygmanowska), 



 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymały się od głosu – 2 osoby (Monika Nawrot, Marek Samulczyk). 

Nieobecna: Dorota Franek. 

 

Komisja Komunalna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Ad 6. 

Projekt uchwały w sprawie uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia ostatecznego 

terminu ich dokonania przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał Popławski. 

Burmistrz głównie omówił prace projektowo-drogowe. 

 

W trakcie dyskusji radna Monika Nawrot zapytała, czy wykonawca przedłożył 

harmonogram etapowania prac? (chodziło o spowolnienie w opracowywaniu dokumentacji 

projektowo-kosztorysowej dla ulic Kurowskiego/Dworcowa). Zapytała też, czy umowa 

przewiduje kary za niewykonanie?. 

 

Dyrektor Biura Komunalnego w Luboniu, Henryka Grygier odpowiedziała, że w przetargu 

takiego wymogu nie było (etapowania prac). Po przetargu już tego nie da się zmienić. Kary 

oczywiście w umowie zostały uwzględnione, ale za całość prac, nie etapy. 

 

Radna Monika Nawrot zapytała, jak nazywa się firma, która ten przetarg wygrała?. 

 

Dyrektor Biura Komunalnego w Luboniu, Henryka Grygier odpowiedziała, że jest to Firma 

Projektowa RORAF KRUGER. 

 

Radna Monika Nawrot: Aquanet nie wyraża zgody na przepompownię w ulicach: Brzozowa, 

Jaśminowa, chodzi o spadki. Radna zapytała zatem, czy korzystamy z art. 29 ?/zgodnie z ustawą 

o drogach publicznych w przypadku kolizji budowanej drogi (lub elementu) z siecią, koszty 

ponosi właściciel sieci/. W takich przypadkach koszty pokrywa właściciel, a nie Miasto. 

 



Dyrektor Biura Komunalnego w Luboniu, Henryka Grygier odpowiedziała, że Miasto z 

tego artykułu nie korzysta. 

 

Radny Marek Samulczyk zapytał, dlaczego tak długo trwają ustalenia energetyczne dotyczące 

ulicy Wiejskiej i co z projektem dla tej ulicy?. 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział radnemu, że same uzgodnienia trwały 

4,5 miesiąca i nie było to wynikiem opieszałości Urzędu. Miasto Poznań ma zawsze 

pierwszeństwo i jest traktowany priorytetowo. Na Luboń przydzielone zostały tylko dwie 

osoby, które albo nie odbierają telefonów, albo zbywają i nic nie można na to poradzić. 

 

Radny Marek Samulczyk zapytał o ulice: Chabrową, Miodową, dlaczego nie dochodzą do 

skutku?. 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział radnemu, że projektant wykonuje 

swoje czynności aktywnie (pan Kruger). Utknął na uzgodnieniu z Energetyką. 

 

Radna Monika Nawrot zapytała, czy przy realizacji inwestycji nie była za niska temperatura? 

(chodziło o kanał w ul. Dworcowej). Zapytała też, kto sprawował nadzór nad tą inwestycją?. 

 

Dyrektor Biura Komunalnego w Luboniu, Henryka Grygier odpowiedziała, że nadzór 

sprawował pan Krzysztof Knopczyński i wszystko zostało sprawdzone. 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowali: 

 

• Za – 8 osób (Anna Bernaciak, Andrzej Okupniak, Piotr Izydorski, Paweł Krzyżostaniak, 

Magdalena Woźniak, Iwona Kaczmarek, Bogdan Tarasiewicz, Teresa Zygmanowska), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymały się od głosu – 2 osoby (Monika Nawrot, Marek Samulczyk). 

Nieobecna: Dorota Franek. 



 

Komisja Komunalna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Ad 7. 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Luboń na 2020 rok przedstawił 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski omówił takie Działy, jak: 

Rolnictwo i Łowiectwo (tyle samo środków co w roku 2019). 

Izby Rolnicze. 

Transport i Łączność (191.000,00 zł – autopoprawka wynikająca z pisma Marszałka o 

zwiększeniu kosztów). 

Transport Zbiorowy. 

Drogi publiczne gminne. 

Rower miejski – pierwsza stacja powstanie przy Zespole Szkół. 

Gospodarka Mieszkaniowa. 

 

Podczas dyskusji radna Monika Nawrot zapytała o Rozdział 600 – Drogi publiczne. Czy to 

są tylko Wody Polskie, czy jeszcze jakieś inne opłaty?. 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona na 

sesji. 

 

Radna Monika Nawrot zapytała, ile osób pracuje w Biurze Majątku Komunalnego w 

Luboniu?. 

 

Dyrektor BMK, pani Henryka Grygier odpowiedziała, że czternaście (14) osób, w tym trzy 

(3) na stacji zlewczej. 

 

Radna Monika Nawrot pytała, dlaczego w budżecie nie ma wymienionych prac 

projektowych, które planujemy wykonać?. 

 



Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział radnej, że wyszczególnienie 

wszystkich prac stanowi zobowiązanie do wykonania. Burmistrz nigdy nie wie, ile dana 

koncepcja będzie kosztowała. Kosztorysy tak naprawdę są znane dopiero po przetargu. 

 

W takim radzie radna Monika Nawrot zapytała, na jakiej podstawie został oszacowany 

milion (1.000.000,00 zł)?. 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział radnej, że na podstawie założeń. 

 

Po raz kolejny do sprawy budowy fontanny powrócił radny Bogdan Tarasiewicz (sprawy 

niezrealizowanego Budżetu Obywatelskiego z roku 2016 – budowy fontanny przy Ośrodku 

Kultury). Koncepcja budowy fontanny została oszacowana na kwotę 100.000,00 zł i taka była 

zarezerwowana w Budżecie Obywatelskim. Okazało się jednak, że budowa fontanny 

kosztować będzie nie 100.000,00 zł, a 200.000,00 zł.).  Dla radnego już ta kwota była nie do 

przyjęcia, a w budżecie Miasta na rok 2020 zapisano na ten cel już 350.000,00 zł. Zdaniem 

radnego, w obliczu ogromu potrzeb Miasta to jest skandal i nieporozumienie. To po pierwsze. 

Po drugie to już jest zupełnie inna inwestycja niż była w Budżecie Obywatelskim, bo gdzie 

100.000,00 zł, a gdzie 350.000,00 zł?. Czy Mieszkańcy wiedzą na co głosowali?. Zdaniem 

radnego gdyby wiedzieli ile ta inwestycja ma kosztować, nie wygrałaby w Budżecie 

Obywatelskim. 

 

Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska odpowiedziała radnemu, że trzeba uszanować 

decyzję poprzedników (Rady Miasta kadencji 2014-2018).  Była to też wola Mieszkańców 

(na budowę fontanny głosowało ponad 800 osób). Mieszkańcy otrzymali możliwość 

bezpośredniego decydowania o tym, na co zostaną wydane środki z budżetu gminy i 

zadecydowali. 

 

Radny Marek Samulczyk potwierdził słowa radnego Bogdana Tarasiewicza, że to nie jest to 

samo zadanie. Zadanie z Budżetu Obywatelskiego z roku 2016 nie zostało zrealizowane, bo 

nie zostało prawidłowo oszacowane. Koszt wykonania okazał się 350% droższy. 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowali: 

 

• Za – 6 osób (Anna Bernaciak, Andrzej Okupniak, Piotr Izydorski, Paweł Krzyżostaniak, 

Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska), 

 

• Przeciw – 0 osób, 



 

• Wstrzymały się od głosu – 4 osoby (Monika Nawrot, Marek Samulczyk, Iwona 

Kaczmarek, Bogdan Tarasiewicz,). 

Nieobecna: Dorota Franek. 

 

Komisja Komunalna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Ad 8. 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-

2030 przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał Popławski.: 

Wieloletni Program Finansowy - odzwierciedlenie budżetu Miasta i zaplanowanych do 

realizacji inwestycji. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowali: 

 

• Za – 7 osób (Anna Bernaciak, Andrzej Okupniak, Piotr Izydorski, Paweł Krzyżostaniak, 

Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska, Iwona Kaczmarek), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymały się od głosu – 3 osoby (Monika Nawrot, Marek Samulczyk, Bogdan 

Tarasiewicz,). 

Nieobecna: Dorota Franek. 

 

Komisja Komunalna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

 

Ad 9. 

Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych 

Miasta Luboń przedstawił kierownik Wydziału Spraw Komunalnych, Mateusz 



Olejniczak.: 

Stawki opłat za zajęcie pasa drogowego pozostały bez zmian. Dodano jedynie stawki dla 

telekomunikacji za zajęcie pasa drogowego i umieszczenie w pasie urządzeń 

telekomunikacyjnych. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowali: 

 

• Za – 10 osób (Anna Bernaciak, Andrzej Okupniak, Piotr Izydorski, Paweł 

Krzyżostaniak, Magdalena Woźniak, Iwona Kaczmarek, Bogdan Tarasiewicz, Teresa 

Zygmanowska, Monika Nawrot, Marek Samulczyk), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymały się od głosu – 0 osób. 

Nieobecna: Dorota Franek. 

 

Komisja Komunalna jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

 

Ad 10. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLV/337/2018 Rady Miasta Luboń z dnia 

19 kwietnia 2018 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu zmienionej uchwałą nr L/383/2018 Rady Miasta Luboń z dnia 11 

października 2018r. przedstawił kierownik Wydziału Spraw Komunalnych, Mateusz 

Olejniczak. 

W dniu 11 grudnia 2017 r. Województwo Wielkopolskie, Stowarzyszenie Metropolia Poznań oraz 

gminy i powiaty aglomeracji poznańskiej, położone wzdłuż 4 linii kolejowych Poznańskiego Węzła 

Kolejowego, w tym Gmina Komorniki, zawarły porozumienie w zakresie podejmowania wspólnych 

działań zmierzających do uruchomienia połączeń w ramach publicznego transportu zbiorowego w 

transporcie kolejowym na linii komunikacyjnej Poznań Główny - Wolsztyn, Wolsztyn – Poznań 

Główny. Zgodnie z zawartym porozumieniem, które miało charakter intencyjny, Powiaty oraz Gminy 

zadeklarowały partycypację w kosztach uruchomienia dodatkowych połączeń kolejowych na ww. linii 

komunikacyjnej, co potwierdzone zostało uchwałą nr XLV/347/2018 Rady Miasta Luboń z dnia 19 

kwietnia 2018 r. Uchwała określała szczegółowo wysokość dotacji jaką Miasto Luboń wniesie na 



współfinansowanie w/w zadania. W dniu 30 listopada br. Wicemarszałek Województwa 

Wielkopolskiego Wojciech Jankowiak zwrócił się z pismem informującym o zmianie czynników 

wpływających na wysokość dotacji celowej niezbędnej do realizacji zadania oraz przedstawił kwoty 

które należy zabezpieczyć w budżecie Miasta Luboń na rok 2020 

jako dotację celową. Nowa wysokość dotacji musi zostać również uwzględniona w uchwale Rady 

Miasta Luboń podjętej w kwietniu br. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowali: 

 

• Za – 10 osób (Anna Bernaciak, Andrzej Okupniak, Piotr Izydorski, Paweł 

Krzyżostaniak, Magdalena Woźniak, Iwona Kaczmarek, Bogdan Tarasiewicz, Teresa 

Zygmanowska, Monika Nawrot, Marek Samulczyk), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymały się od głosu – 0 osób. 

Nieobecna: Dorota Franek. 

 

Komisja Komunalna jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

 

Ad 11. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta Luboń 

w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres do roku przedstawił Zastępca 

Burmistrza, Michał Popławski: 

 

Komisja Komunalna, a następnie Rada Miasta miały wyrazić zgodę na dokonanie przez Burmistrza 

czynności polegającej na zawarciu w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy części terenu przy ul. 

Dębieckiej 2 w Luboniu, o powierzchni 2489,91 m² . Umowa dot. prowadzenia działalności 

gospodarczej – stacji zlewczej dla ścieków dowożonych na terenie Miasta Luboń wraz niezbędnymi 

obiektami, urządzeniami technologicznymi i droga dojazdową. Poprzednia umowa dzierżawy terenu dla 

urządzeń odbioru ścieków dowożonych połączonych z kanalizacją sanitarną, której użytkownikiem jest 

AQUANET S.A. zawarta była na czas określony – jednego roku. Ponieważ stacja odbioru ścieków 



dowożonych będzie użytkowana w kolejnym roku, zasadnym było przyjęcie uchwały o 

wydzierżawieniu wymienionego w uchwale terenu. 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowali: 

 

• Za – 9 osób (Anna Bernaciak, Andrzej Okupniak, Piotr Izydorski, Magdalena Woźniak, 

Iwona Kaczmarek, Bogdan Tarasiewicz, Monika Nawrot, Teresa Zygmanowska, Marek 

Samulczyk). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

Nieobecni: Dorota Franek, Paweł Krzyżostaniak. 

 

Komisja Komunalna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad 12. 

Komisja Komunalna przegłosowała wniosek o nadanie nazwy skwerowi przy Stadionie 

Miejskim, zgodnie z którym zaproponowano nazwę: „Stanisława Pawlickiego”. 

Za nadaniem nazwy skwerowi imienia „Stanisława Pawlickiego” głosowali: 

 

• Za – 10 osób (Anna Bernaciak, Andrzej Okupniak, Piotr Izydorski, Paweł 

Krzyżostaniak, Magdalena Woźniak, Iwona Kaczmarek, Bogdan Tarasiewicz, Teresa 

Zygmanowska, Monika Nawrot, Marek Samulczyk), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymały się od głosu – 0 osób. 

Nieobecna: Dorota Franek. 

 

 

Komisja Komunalna jednogłośnie zaopiniowała wniosek pozytywnie. 

 



Ad 13. 

Wolnych głosów i wniosków radnych nie było. 

 

Ad 14. 

Plan pracy Komisji Komunalnej zaplanowany na rok 2019 został wykonany w całości. 

 

Ad 15. 

W wyniku dyskusji ustalono następujący Plan Pracy Komisji Komunalnej na rok 2020.: 

Plan pracy Komisji Komunalnej RM Lubonia na rok 2020 
 

STYCZEŃ 

• Bezpieczeństwo i organizacja ruchu drogowego w mieście. 

LUTY 

• Remonty nawierzchni ulic i przystanków komunikacyjnych. 

MARZEC 

• Informacja o inwestycjach realizowanych w roku 2020. 

KWIECIEŃ 

• Informacja w sprawie komunikacji miejskiej. 

MAJ 

• Partycypacja w kosztach budowy ulic i chodników. 

CZERWIEC 

• Stan realizacji inwestycji miejskich – wizyta na obiektach. 

• Analiza wykonania budżetu za rok 2019. 

LIPIEC 

• Aktualne i planowane zagospodarowanie przestrzenne pod kątem możliwości rozwoju dzi

ałalności gospodarczej. 

WRZESIEŃ 

• Ocena realizacji wykonanych remontów ulic i przystanków. 

PAŹDZIERNIK 

• Analiza pozyskiwania środków zewnętrznych na inwestycje komunalne i konserwację zab

ytków. 

LISTOPAD 

• Plan inwestycyjny na rok 2021. 



GRUDZIEŃ 

• Opiniowanie projektów uchwały budżetowej na rok 2021. 

• Podsumowanie pracy komisji w roku 2020. 

• Opracowanie planu pracy na rok 2021. 

 

 

Za przyjęciem planu pracy Komisji Komunalnej na rok 2020 głosowali: 

 

• Za – 10 osób (Anna Bernaciak, Andrzej Okupniak, Piotr Izydorski, Iwona Kaczmarek, 

Bogdan Tarasiewicz, Monika Nawrot, Teresa Zygmanowska, Marek Samulczyk, Paweł 

Krzyżostaniak, Magdalena Woźniak). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

Nieobecna: Dorota Franek. 

 

Komisja Komunalna jednogłośnie przyjęła Plan Pracy na 2020 rok. 

 

Ad 16. 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia KK nr 16/2019. 

Za przyjęciem protokołu nr 16/2019 Komisji Komunalnej głosowali: 

 

• Za – 9 osób (Anna Bernaciak, Andrzej Okupniak, Piotr Izydorski, Iwona Kaczmarek, 

Bogdan Tarasiewicz, Monika Nawrot, Teresa Zygmanowska, Marek Samulczyk, Paweł 

Krzyżostaniak.). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymała się od głosu – 1 osoba (Magdalena Woźniak). 

Nieobecna: Dorota Franek. 

 

Protokół nr 16/2019 z dnia 21 października 2019r. został przyjęty. 



 

 

Ad 17. 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenia nr 20/2019 Komisji Komunalnej, 

Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak zamknął obrady o godz. 21:35. 

 

Załączniki: 

/Zał. nr 1/ - Lista obecności Komisji Komunalnej. 

 

Protokół sporządziła: 

Dominika Kędziora 

Specjalista ds. obsługi Rady Miasta 

 


